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PROTOKÓŁ  Nr XLI/2018 

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 czerwca   2018 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1155. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 14 radnych – nieobecny radny Stanisław Skalmierski 

(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Gminy, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik 

Gminy, pani Bogusława Wypych Prezes LGD Ziemia Jędrzejowska GRYF, pani Ewa Kubas- 

Samociuk Przewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego, radny Powiatu Jędrzejowskiego  

pan Andrzej Baran, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy oraz inni zainteresowani 

obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Informacja na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska 

GRYF i Świętokrzyskiej Rybackiej Lokalnej Grupy Działania. 
8. Przyjęcie informacji o stanie  mienia komunalnego. 
9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Wodzisław za 2017 rok                       

i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 
      a) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

      b) opinia Komisji Rewizyjnej, 

      c) dyskusja, opinie stałych komisji rady,  

      d) podjęcie uchwał w sprawie : 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                          

z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2017 rok, 

                       - absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu za 2017 rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2018-2024, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2018r., 

c) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2018r., 

d) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Jędrzejowskiego,  

e) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Wodzisław,  

f) przyjęcia Programu „Karta Seniora Gminy Wodzisław”. 
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11. Przyjęcie informacji na temat organizacji roku szkolnego 2018-2019 w świetle 

projektów organizacyjnych szkół. 

     12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

     13. Sprawy różne. 

     14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Czterdziestą pierwszą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy Wodzisław  pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę 

„Wysoka Rado! Otwieram czterdziestą pierwszą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej 

kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Janusza Zasadę,  jednogłośnie – 14 za,                  

w głosowaniu jawnym.  

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca rady gminy odczytała pismo wójta gminy w sprawie wprowadzenia 

do porządku obrad 3 projektów uchwał ( pismo stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za uzupełnieniem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że projekt uchwały w sprawie: 

- zmian budżetu i w budżecie gminy Wodzisław na 2018 rok będzie omawiany w punkcie 10 

lit. c, 

- zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu  Jędrzejowskiego 

będzie omawiany w punkcie 10 lit. d, 

- ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Wodzisław będzie omawiany w punkcie 10 lit. e, 

- przyjęcia Programu „Karta Seniora Gminy Wodzisław” będzie omawiany w punkcie 10 lit. f.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
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 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za,   w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

Pkt.4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XL/2018                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 29 maja  2018 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 14 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XL/2018 z obrad   sesji 

rady  z dnia 29 maja  2018  roku. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt podkreśliła, że sprawozdanie rozpocznie od bardzo istotnej informacji dot. 

suszy. Poinformowała, że otrzymała pismo od Wojewody Świętokrzyskiego o zgłaszaniu 

upraw, które uległy zniszczeniu. W naszym rejonie podlegają uprawy tj. zboża jare, zboża 

ozime, rzepak, rzepik, truskawki, drzewa i krzewy owocowe. Sołtysi otrzymali pisma w tej 

sprawie. Pani wójt poinformowała, że nie zmieniły się reguły z 2015 roku tj. suszą musi być 

objęte 30% areału, a nie danej uprawy. Wszelkie zapytania czy wnioski można składać do 

inspektora d.s. rolnictwa pani Małgorzaty Sito. Pani wójt dodała, że na stronie internetowej 

są już informacje w tej sprawie. 

Panie wójt poinformowała, że w minionym  okresie tj.  od  dnia  poprzedniej  sesji   rady                 

w  zakresie  spraw  bieżących  wydała ogółem  7   zarządzeń, które  dotyczyły następujących 

spraw: 

- Zarządzeniem z dnia 30 maja br. podała do publicznej wiadomości  informację                               

z  wykonania  budżetu  Gminy  za  2017  rok, 

- Zarządzeniem z dnia 30 maja br. dokonała  w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  

dokonała  w oparciu  o wnioski  kierowników jednostek oraz pracowników Urzędu w działach:  

Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną i 900- Gospodarka komunalna, 

- Zarządzeniem z dnia  7 czerwca br. przyjęła cennik wywozu nieczystości płynnych              

z terenu Gminy Wodzisław. Pani wójt przypomniała, że tak jak informowano na poprzedniej 

sesji taryfy obowiązujące w naszej gminie zostały przyjęte przez „Wody Polskie” i obowiązują 

od 7 czerwca b.r. 
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- Zarządzeniem z dnia  11 czerwca br. dokonała zmian   w  budżecie Gminy na  2018 rok. 

Zmian tych  dokonała  w oparciu  o wniosek   pracownika Urzędu w dziale  Ochrona zdrowia, 

- Zarządzeniem z dnia  18 czerwca br. dokonała zmian budżetu  i w  budżecie Gminy na  

2018 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody Świętokrzyskiego  oraz 

wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych Urzędu  w następujących 

działach : dziale  Pomoc Społeczna z  przeznaczeniem na dofinansowanie programu Pomoc  

państwa w zakresie  dożywiania,   Rodzina z przeznaczeniem  na realizację programu 

rządowego „Dobry Start”.  Natomiast przeniesienia pomiędzy  paragrafami dotyczyły  działów  

Administracja publiczna, Oświata i wychowanie,   Pomoc społeczna, oraz Rodzina, 

- Zarządzeniem z dnia  25 czerwca br. dokonała zmian budżetu                                                         

i w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego w dziele  Oświata i wychowanie z przeznaczeniem na realizację 

Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów                               

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnej, a także  wyposażenie 

szkół w podręczniki, materiały edukacyjne i sfinansowanie kosztów zakupu podręczników, 

materiałów edukacyjnych lub materiałów ćwiczeniowych  oraz wnioski  kierowników 

jednostek oraz pracowników Urzędu w działach:  Rolnictwo i łowiectwo, Administracja 

publiczna,  Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli                                               

i sądownictwa,   Różne rozliczenia,  Oświata , Opieka społeczna,  Rodzina, 

- Zarządzeniem z dnia  26 czerwca br. w  związku ze zmianą  ustawy o ochronie  danych  

osobowych  przyjęła wzór rejestru czynności przetwarzania danych osobowych, 

 

Pani wójt poinformowała, że w ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  

wniosków  i potrzeb ogółem przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około  20 osób.  Przy udziale 

Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Kierownika Centrum Usług Wspólnych, Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej oraz pracowników merytorycznych  urzędu przygotowane  

zostały   projekty  uchwał  oraz  sprawozdania będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 

Następnie pani wójt odniosła się do tematu przetargów jakie w   minionym okresie 

odbywały się  w  zakresie  dostaw  i usług inwestycyjnych: 

- w  dniu  6 czerwca br. komisja przetargowa dokonała otwarcia ofert w przetargu 

nieograniczonym  na  Dowóz i odwóz uczniów – procedura jest w trakcie, 

- w  dniu  11 czerwca br. komisja  dokonała otwarcia ofert w  przetargu niegraniczonym na  

zadanie pn:  Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie gminy 

Wodzisław. Przetarg dot. 4 zadań i na 3 zadania wpłynęła 1 oferta, na 1 zadanie wpłynęły                   

2 oferty. Najkorzystniejszą ofertą okazała się oferta Zakładu Remontowo-Budowlanego 

TERMO-BUD z Buska Zdroju. Pani wójt dodała, że, w całej Polsce są ostatnio problemy                    
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z przetargami tj. przechodzą za wyższe kwoty niż planowano wg kosztorysu inwestorskiego                  

i gminy muszą dokładać. Pani wójt zauważyła, że gdy dziś zostaną przegłosowane przez 

radę zmiany w budżecie to we wtorek zostanie podpisana umowa z wykonawcą, który  

wejdzie już  na teren budowy. Pani wójt przypomniała, że termomodernizacja dot. szkół 

Mierzawa, Niegosławice, Lubcza i Brzeście.   oferty złożono następująco: 

W dalszej części pani wójt przedstawiła informację na temat swej pozostałej 

działalności i poinformowała, że : 

- w  dniu 9 czerwca  br. na  zaproszenie Towarzystwa Przyjaciół Wodzisławia  uczestniczyła 

w corocznym zjeździe członów i sympatyków Stowarzyszenia, które miało miejsce w Pałacu 

Koronnym w  Wodzisławiu, 

- w  dniu 10 czerwca  br. przedstawiciele samorządu gminy  wzięli udział  Gminnych                   

obchodach Dnia  Strażaka,  które  odbyły się  na placu OSP w Pękosławiu. Organizatorem 

uroczystości, które rozpoczęły się  mszą  świętą   w intencji  strażaków  był Zarząd Oddziału 

Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczpospolitej Polskiej w Wodzisławiu.  

Następnie odbyły  się uroczystości strażackie w trakcie których, cześć druhów  została 

udekorowana odznaczeniami strażackimi, 

- w  dniu 11 czerwca br.  wzięła udział w konwencie wójtów, burmistrzów i prezydentów, 

który się odbył w Korytnicy koło Szydłowa. W programie konwentu między  innymi  znalazła 

się informacja nt. realizacji RPO WŚ na lata 2014 – 2020, dofinansowanie zadań w 2018 r.     

w ramach rządowych programów wspierania samorządów. Miało także miejsce uroczyste 

podsumowanie wyników programu „Bezpieczne Świętokrzyskie” za 2017 rok oraz odbyło się 

spotkanie z dyrektorem Wydziału Infrastruktury Urzędu Wojewódzkiego, który przedstawił 

informację dot. możliwości pozyskania środków na budowę i przebudowę dróg                                

w województwie świętokrzyskim.    

- w dniu 13 czerwca  br. uczestniczyła w posiedzeniu Zgromadzenia Międzygminnego 

Związku „Planowanie Przestrzenne” w Kielcach, którego tematem było przyjęcie 

sprawozdania     z działalności Związku za 2017 rok, 

- w dniu 14 czerwca  br. przewodniczyła  w posiedzeniu Rady Społecznej Gminnego 

Ośrodka Zdrowia   w Wodzisławiu. Przedmiotem posiedzenia była informacja na temat ilości 

zawartych kontraktów z  uwzględnieniem sytuacji  finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia za 

I kwartał 2018 roku. Dyrektor poinformował również o  sytuacji  kadrowej  Ośrodka oraz 

sprawach bieżących,  

- w  dniach 19 i 20 czerwca br. wzięła udział w  XVIII Kongresie  Gmin Wiejskich połączonym 

z XXXII Zgromadzeniem  Ogólnym  Związku i obchodami 25 - lecia reaktywacji ZGW RP. Na 
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uroczystości przyjechało ponad 700 osób przedstawicieli administracji publicznej, świata 

polityki oraz nauki. Podczas Zgromadzenia Ogólnego Przewodniczący przedstawił 

sprawozdanie z działalności Zarządu Związku za 2017 rok. Dariusz Strugała, Skarbnik 

organizacji zreferował sprawozdanie z działalności finansowej. Jacek Czarnecki, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej ZGW RP omówił sprawozdanie komisji. Delegaci 

jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu za działalność 

w 2017 roku. Osią dyskusji pierwszego dnia Kongresu Gmin Wiejskich były zagadnienia 

związane z przyjętymi i planowanymi zmianami legislacyjnymi, istotnymi dla realizacji 

gminnych zadań. Gorącą dyskusję wywołał temat obniżki wynagrodzenia samorządowców. 

Uczestnicy Kongresu dyskutowali też o kodeksie wyborczym. Te wydarzenia to  wyjście 

naprzeciw oczekiwaniom sygnalizowanym z gmin wiejskich. Ich celem jest pogłębienie 

wiedzy, nawiązanie współpracy i wypracowanie rekomendacji, które będą przyjęte przez 

wszystkich uczestników Kongresu. Drugiego dnia na XVIII Kongresie Gmin Wiejskich                    

w Poznaniu Prezydent Andrzej Duda który zapewnił, że zmiany w prawie samorządowym 

zostaną wypracowane. Przypomniał, że to   w Kancelarii Prezydenta RP działa zespół, który 

przygotowuje projekty takich zmian. Gośćmi Kongresu byli również  między innymi: Ryszard 

Zarudzki Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi, Andżelika 

Możdżanowska Sekretarza Stanu w Ministerstwie Inwestycji i Rozwoju,  Andrzej Maciejewski 

Przewodniczący Sejmowej Komisji Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej, 

- w  dniu 21  czerwca br. wzięła udział w  walnym  zebraniu członków Lokalnej Grupy 

Działania „Ziemia Jędrzejowska-Gryf”, które odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego                              

w Jędrzejowie. Głównymi punktami porządku posiedzenia było przyjęcie  sprawozdania 

finansowego za 2017  rok oraz  udzielenie  Zarządowi absolutorium,   

- w  dniu 22  czerwca br. uczestniczyła w uroczystym zakończeniu roku szkolnego 

2017/2018 w  SSP w  Wodzisławiu. W trakcie uroczystości odbyło się pożegnanie 

nauczycieli i pracownika  obsługi tej szkoły odchodzących na emeryturę,  

- w  dniu 23  czerwca  br. wspólnie z  delegacją  sołtysów w  osobach Pani Doroty Kilian                             

i Pana Wiesława Cielesty uczestniczyła w XXIV Zjeździe Sołtysów   w Wąchocku. Pani wójt 

poinformowała, że wśród wyróżnionych sołtysów  naszego województwa znalazła   się  Pani 

Dorota  Kilian Sołtys wsi Jeziorki i Pan Józef Kwiecień Sołtys wsi  Sadki, których  w  imieniu  

Samorządu uhonorowano nagrodą w postaci symbolicznego  czeku oraz złożono gratulacje. 

Pani wójt zauważyła, że na sesji nie ma dziś pana sołtysa dlatego puchar i nagrodę wręczą 

przedstawiciele sołtysów w umówionym czasie,  
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- w  dniu 26 czerwca  br. odbyło się  uroczyste  przekazanie sprzętu do ratownictwa dla  

jednostek OSP Wodzisław, Mierzawa, Klemencice i Niegosławice zakupionego  w  efekcie  

złożonego do Ministra Sprawiedliwości wniosku w  ramach  Funduszu Pomocy 

Pokrzywdzonym oraz Pomocy Postpenicentrialnej – Funduszu Sprawiedliwości. Przekazanie 

sprzętu miało miejsce w sali posiedzeń Urzędu Gminy  w Wodzisławiu,  

- w  dniu 28  czerwca br. wspólnie z  panią  Skarbnik podpisała   umowy                                      

o  dofinansowanie  następujących zadań: 

- Pracownię edukacyjną w szkole podstawowej – czyste powietrze, woda, gleba oraz 

odnawialne źródła energii - dofinansowaną z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska         

i Gospodarki Wodnej w Kielcach. Podpisanie umowy  odbyło się w siedzibie Funduszu                    

w Kielcach, 

- Termomodernizację budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Wodzisław 

dofinansowaną  w  ramach    RPO WŚ na  lata 2014-2020. Kwota  dofinansowania wynosi 

1.185.470,98  zł.  

Pani wójt poinformowała, że mieszkańcy części wschodniej gminy otrzymali już 

projekty dot. odnawialnych źródeł energii ( fotowoltaika i solary). Przekazano również 

informację, że gmina nie otrzymała dofinansowania i zadanie nie będzie realizowane. 

Otrzymała jednak informację, że Zarząd Sejmiku Województwa ogłosił, że wszystkie projekty 

z listy rezerwowej również otrzymają pomoc finansową.  Pani wójt wyraziła nadzieję, że 

termin na wykonanie zadanie nie będzie wyznaczony na koniec roku gdyż procedura 

przetargowa długo trwa i będzie za krótki czas na realizację projektu. Czekamy jednak na 

szczegóły umowy. Zadanie jest realizowane wspólnie z gminą Pierzchnica. Pani wójt 

stwierdziła, że jest to istotna zmiana i prosiła aby cierpliwie czekać na dalsze informacje ze 

strony gminy. Jest to realizowane w ramach programu parasolowego tj. gmina musi go 

obsłużyć, a koszty dzielą się miedzy mieszkańcami, a urzędem marszałkowskim.  

Następnie pani wójt  zaprosiła wszystkich obecnych na obchody Dni Wodzisławia 

2018 wraz z Turniejem Sołectw  oraz Akcję  Krwiodawstwa, które  odbędą  się                                          

w dniach 30 czerwca  i 1 lipca 2018  roku. Pani wójt zachęciła mieszkańców do uczestnictwa 

w akcji krwiodawstwa. Podkreśliła, że krew jest lekiem bezcennym, którego nie da się 

wyprodukować. Apele o krew pojawiają się bardzo często w różnych mediach, zwłaszcza 

teraz w okresie letnim gdzie jest wiele wypadków. Osoby, które oddadzą krew będą mieli 

możliwość otrzymania nagród, które będą przekazane w wyniku losowania. W dniu 1 lipca 

cyklicznie odbędzie się 5 turniej szachowy o puchar Wójta Gminy, który odbędzie się                      

w budynku SSP w  Wodzisławiu. O godz. 14 rozpocznie się Turniej Sołectw. W tym roku 
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zgłosiło się 10 drużyn. Zaplanowano atrakcyjne konkurencje, większość z nich się nie 

powtarza co na pewno wpłynie na dobrą zabawę uczestników jak i widzów. Następnie 

nastąpi uroczyste otwarcie Dni Wodzisławia, które rozpocznie młodzieżowa orkiestra 

strażacka, a później będzie można wziąć udział w przeglądzie  muzycznym  dzieci                             

i  młodzieży z placówek oświatowych na  terenie Gminy.  

Następnie odbędą się: 

- o godz. 18:00 koncert  zespołu Up Town, 

- o godz. 19:90 koncert  zespołu disco polo DEJW, 

- występy miejscowych  solistów i występ formacji tanecznej z Jędrzejowa, 

- o godz. 20:30 koncert Zespołu BACIARY  

Następnie odbędzie się Koncert DJ DZIEKAN   i dyskoteka którą poprowadzi  Dj Galik. 

Pani wójt zachęciła do wzięcia udziału w obchodach i wyraziła nadzieję, że każdy znajdzie 

coś co lubi.  

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że w punkcie 5 powinno być sprawozdanie                     

z działalności wójta w okresie międzysesyjnym. Radny stwierdził, że ostatnie 15 minut 

wystąpienia nie było sprawozdaniem z działalności, a takie tematy powinno się omawiać                

w sprawach różnych.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 12 za, 2 wstrzymujące się, przeciw brak,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca  rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- brak 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że punkt 7 będzie omawiany w dalszej części 

obrad gdy dojedzie pani Bogusława Wypych Prezes LGD. 
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Pkt. 8. Przyjęcie informacji o stanie  mienia komunalnego. 

 

Informację o stanie mienia komunalnego przedstawiła Wójt Gminy ( informacja 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia komunalnego. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem informacji  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie informacji o stanie  mienia 

komunalnego. 

Pkt. 7. Informacja na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska 

GRYF i Świętokrzyskiej Rybackiej Lokalnej Grupy Działania. 

 Sprawozdanie z działalności  Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska GRYF za 2017 

rok  przedstawiła pani Bogusława Wypych Prezes grupy ( sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu). Na wstępie przeprosiła za spóźnienie.  

Sprawozdanie z działalności Świętokrzyskiej Rybackiej Lokalnej Grupy Działania                 

w zastępstwie prezesa grupy przedstawiła pani Bogusława Wypych ( informacja stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu).  

Sołtys wsi Ludwinów pytał, jakie przedsięwzięcia były realizowane na terenie gminy   

w ramach środków z LGD.  

Pani Bogusława Wypych poinformowała, że w ramach projektu „rozbudowa” trwa 

rozbudowa świetlicy wiejskiej w Przyłęczku. Przyznano również środki w ramach tzw. małych 

grantów, które pozyskały stowarzyszenie Spoko, Klub Seniora i Towarzystwo Przyjaciół 

Wodzisławia. Pani prezes poinformowała, że obecnie od 2 do 16 lipca będzie nabór na 

integrację międzypokoleniową. Wyraziła nadzieję, że stowarzyszenia będą składać wnioski. 

Szczególny nacisk kładzie się na opiekę nad osobami starszymi, osobami do 35 roku życia                

i nad osobami bezrobotnymi. Dodała, że w LGD w ramach zakładania działalności 

gospodarczej i jej rozszerzania zapewniono ok. 100 miejsc pracy, które  przedsiębiorcy 

muszą  utrzymać przez 3 lata. Pani prezes podziękowała reprezentantowi gminy Wodzisław 

w zarządzie tj. panu Zbigniewowi Gądek oraz osobom, które są w radze i mają za zadanie  

ocenę  wniosków  min. pani wójt. Dodała, że  podczas działalności LGD nie było jeszcze 

spraw w sądzie. Jest to możliwe dzięki wnikliwej ocenie wniosków przez radę. . Nasza grupa 
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jest jedyną, która nie miała takiego problemu. Pani prezes podziękowała pani sekretarz za 

pomoc stowarzyszeniom w ich działalności, a  także za  zaproszenie na sesję  i możliwość 

wystąpienia.  

Przewodnicząca rady gminy powitała przewodniczącą rady powiaty oraz panią redaktor, 

które przybyły na obrady. 

Pkt. 9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Wodzisław za 2017 rok                       

i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

 

a) Pani wójt poinformowała, że tak naprawdę jest to koniec kadencji i pozwoli sobie 

przybliżyć pewne dane i informacje i już z góry przeprosiła radnego Kowalskiego, że jej 

wystąpienie będzie dłuższe niż 15 min. Będzie chciała zobrazować trzyletnią pracę tj. od 

2015 do 2017 roku.  

        Pani wójt poinformowała, że   wykonanie budżetu Gminy Wodzisław za 2017 r. po 

stronie dochodów wyniosło kwotą 27.693.450,62 zł. w tym:   

- dochody bieżące stanowiły kwotę 25.615.858,64 zł. na które składają się: 

          * dochody własne w wysokości  7.420.245,51 zł. 

          * subwencje w wysokości 9.613.413 zł. 

          * dotacje  Wojewody Świętokrzyskiego, dotacje na realizacje projektów oraz dotacja 

Krajowego Biura Wyborczego na zadania własne w wysokości 903.945,51 zł. 

        * dotacje Wojewody Świętokrzyskiego na zadania zlecone w wysokości 7.670.222,66 zł. 

          * dotacje otrzymane od pozostałych jednostek tj. dotacje z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach  w wysokości 8.031,96 zł. 

- dochody majątkowe stanowiły kwotę 1.460.482,22 zł. i pochodziły  z: 

          * dotacji w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich  w 

wysokości 608.386 zł.- zwrot za inwestycję realizowaną w ramach PROW tj. droga 

w Lubczy, długość odcinka ok. 2km, łączny koszt zadania 950.000zł.  

        * dotacji celowych otrzymanych z budżetu państwa na inwestycje w wysokości 

285.226,61 zł.- zwrot za boisko przy SSP w Wodzisławiu kwota 246.300zł., zwrot za 

zadania inwestycyjne realizowane w ramach funduszu sołeckiego -12.000zł, zwrot z 

Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 26.000zł. na drogi dojazdowe do pól.  

            * dochodów ze sprzedaży składników majątkowych w wysokości 566.869,61 zł. 

           

Po stronie wydatków budżet zamknął się kwotą 25.893.473,15 zł. w tym: 

- wydatki bieżące stanowiły kwotę 22.960.308,31 zł. w tym: 

         * na zadania własne w wysokości 15.290.085,65 zł. 
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         * na zadania zlecone w wysokości 7.670.222,66 zł. 

- wydatki majątkowe stanowiły kwotę 2.933.164,84 zł. 

Zrealizowano następujące zadania inwestycyjne: 

 Przebudowa i rozbudowa ujęcia wody w Wodzisławiu - 370.653,40 zł. 

 Budowa wodociągu dla wsi Wodacz - 1.000 zł.- trwają prace nad dokumentacją do 

przetargu,  

 Budowa wodociągu grupowego Przyrąb – Lubcza – Etap I – wodociąg dla wsi 

Wola Lubecka  - 252.926,61 zł.- zadanie zakończone, złożono wiele wniosków o 

podłączenie do sieci co świadczy, że zadanie było potrzebne dla mieszkańców. 

 drogi powiatowe 

   Przekazano dotację dla Powiatu Jędrzejowskiego do przebudowy następujących 

dróg: 

   - Boleścice – Zapusta – Piołunka – Jeziorki – Klemencice – Laskowa – odcinek 

Laskowa przez wieś – 30.000 zł. 

    - Mierzawa - Nowizna Strzeszkowska - Zagaje - 36.483 zł. 

  - Wykonanie odwodnienia na drodze powiatowej Brzezinki - Sadki - 5.000 zł. 

 drogi gminne 

            Wykonano i dokonano zapłaty za następujące odcinki dróg gminnych: 

            - „Przebudowa drogi gminnej Lubcza – Węchadłów, 

            -  „Przebudowa drogi gminnej Piotrkowice - Podlesie”,  

            - „Przebudowa drogi gminnej Przezwody – Dropiówka”, 

            - „Przebudowa drogi gminnej Judasze – Pinechówka – Zarzecze”, 

            - „Przebudowa drogi gminnej Łany przez wieś”, 

 -  „projekt przebudowy drogi oraz odwodnienia ul. Żeromskiego i ul. Rzecznej w 

Wodzisławiu”, 

 drogi wewnętrzne 

plan  359.657 zł.    wykonanie  290.593,10 zł.   tj. 80,80 % 

w tym: 

            Wykonano i dokonano zapłaty za następujące odcinki dróg wewnętrznych: 

           - „Przebudowa drogi wewnętrznej  Konary  

           - „Przebudowa drogi wewnętrznej Brzeście  

           - „Przebudowa drogi wewnętrznej Nowa Olszówka 

           - „Przebudowa drogi wewnętrznej Przyłęk”  

           - „Przebudowa drogi wewnętrznej Przyrąb – Janów”  

           - „Przebudowa drogi wewnętrznej Nawarzyce – Niegosławice”  

           -  „Przebudowa drogi wewnętrznej Klemencice wieś”  
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           - „Przebudowa drogi wewnętrznej Lubcza Kolonia - Rędziny” 

           - „Przebudowa drogi wewnętrznej Krężoły przez wieś”  

           - „Przebudowa drogi wewnętrznej Laskowa – Serwit”  

           - „Przebudowa chodnika obok GOSiR”. 

Pani wójt poinformowała, że łącznie na drogi w terenie gminy - oprócz drogi w Lubczy-  

wydatkowano kwotę 518.900zł. 

            Zadania inwestycyjne: 

 zakupiono klimatyzator – do USC – zgodnie z zaleceniami Archiwum Państwowego 

w Kielcach,  

 wykonano dokumentację aplikacyjną i złożono wniosek o dofinansowanie zadania 

pn. Rewitalizacja Wodzisławia  

 Dokonano częściowej zapłaty za realizację zadania pn. Budowa budynku 

wielofunkcyjnego : Remizy OSP i Świetlicy Wiejskiej w Mierzawie 

 Przekazano środki na Fundusz wsparcia Policji   

 Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej  

 Przebudowano boisko Zespołu Szkół w Wodzisławiu  

 Rozbudowa budynku Samorządowej szkoły Podstawowej w Brześciu  

 Zakup aparatu EKG  

 Dofinansowano zakupu sprzętu do gabinetu rehabilitacji  

 Zakupiono sondę tlenową i pompę próżniową  

 Zakupiono przyczepę do beczki asenizacyjnej  

 Opracowano dokumentację i złożono wniosek o dofinansowanie zadania pn. 

Odnawialne źródła energii na terenie Gminy Pierzchnica i Wodzisław  

 Dobudowano oświetlenie uliczne - 122.313,25 zł.   

 Sporządzono audyt energetyczny oświetlenia ulicznego do realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. Modernizacja oświetlenia ulicznego w Gminie Wodzisław – 

obecnie jest na ukończeniu procedura oceny wniosków, nasz wniosek przeszedł 

ocenę formalną i na 99% gmina otrzyma dofinansowanie 

 Dokonano zapłaty drugiej raty za zakupiony ciągnik  

 Zakupiono samochód do przewozu osób i rzeczy  

 Zakupiono traktorek kosiarkę dla sołectwa Klemencice. 

Następnie pani wójt odniosła się do dochodów gminy. Poinformowała, że przez 

informację którą przekaże chce pokazać co było robione przez ostatnie 3 lata. W pierwszej 

kolejności odniosła się do tematu podatków. Przypomniała, że podatki uchwalone przez radę 

w 2011 roku obowiązują bez zmian od 2012 roku. Jest to pozytywny aspekt przede 
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wszystkim dla mieszkańców. Jest to również faktycznie ukłon do rady gminy, która nie 

podnosiła stawek. Pani wójt przedstawiła informację na temat stawek podatków, które 

obowiązują w gminie w porównaniu górnych stawek określonych przez Ministerstwo 

Finansów tj. : 

 

Lp. Treść Stawka w.g. 

Rozporządzenia 

Min. Fi. 

Stawka w.g. 

uchwały rady 

gminy 

1. Budynki mieszkalne 0,77 0,44 

2. Budynki związane z działalnością 

gospodarczą 

23,10 15,80 

3. Pozostałe budynki 7,77 2,60 

4. Grunty związane z działalnością 0,91 0,57 

5. Grunty pozostałe 0,48 0,21 

6. Budowle 2% 2% 

7. Budynki zajęte na świadczenia 

zdrowotne 

4,70 4,45 

 

Pani wójt wyjaśniła, że chce aby wszyscy znali dochody po to żeby wiedzieć z jakich 

środków realizowane są zadania i potrzeby. Przez omawiany okres można się przekonać, że 

w każdej miejscowości na terenie gminy w danym środowisku potrzeby są bardzo duże. 

Aktualizują się one co dzień, co miesiąc czy co rok. Część z tych potrzeb jest realizowana. 

Następnie pani wójt przedstawiła skutki obniżenia podatku od nieruchomości od osób 

fizycznych tj.: 

2011 rok ( nie było górnej stawki)- 359.000zł.  

2012 rok- 390.160,zł. 

2013 rok – 437.000zł.  

2014 rok- 476.000zł. 

2015 rok- 508.000zł 

2016 rok- 512.000zł 

2017 rok- 516.000zł.  

Łącznie – 3.615.000zł.  

Pani wójt podkreśliła, że mówi o tym po to, że w konsekwencji tego co można było 

wykonać, mając na uwadze informację z wykonania za 2017  rok oraz następne informacje 

świadczy o tym, że zarówno rada jak i wójt działają na rzecz i dobra mieszkańców. Czyni się 

starania żeby realizować zadania z tym, z czym mamy do czynienia.  
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Następnie pani wójt odniosła się do podatku rolnego. Poinformowała, że od 2012 roku rada 

gminy obniża ten podatek i należy mieć tego świadomość, a następnie przedstawiła 

zestawienie ceny skupu żyta w.g. uchwał rady  w odniesieniu do  a cen ogłoszonych                            

w  komunikatach GUS: 

 

rok Cena żyta w.g.  

uchwały rady gminy 

Cena żyta w.g. 

 Komunikatu 

Prezesa GUS 

2012 40,00zł. 74,18zł. 

2013 40,00zł. 75,86zł. 

2014 40,00zł.  69,28zł. 

2015 40,00zł.  61,37zł. 

2016  40,00zł. 53,75zł. 

2017 40,00zł.  52,44zł.  

2018 40,00zł.  52,49zł.  

 

Skutki obniżenia stawek: 

2011- 107.000,00zł.  

2012- 1.037.000,00zł. 

2013- 1.078.000,00zł.  

2014- 878.000,00zł. 

2015- 641.000,00zł. 

2016- 412.000,00zł.  

2017- 373.000,00zł.  

Łącznie – 4.528.461,00zł.  

Następnie pani wójt odniosła się do umorzeń podatków.  

rok Kwota umorzeń Ilość podań 

 

2012 21.884zł. 127 

2013 14.441zł. 82 

2014 20.774zł.  84 

2015 23.695zł.  73 

2016  7.88zł. 49 

2017 3.529zł. 25 
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Pani wójt wyjaśniła, że ilość podań wynika z warunków atmosferycznych. Podkreśliła, 

że urząd realizuje zadania własne ale są niektóre zadania, które jednak muszą poczekać na 

np. rozwiązanie prawne. Następnie pani wójt omówiła temat kredytów i zadłużeń. Zauważyła, 

że lata 2010-2013 były to lata gdzie gminy faktycznie zadłużały się aby realizować zadania 

związane z unią europejską min. z RPO czy PROW. W latach tych możliwość zadłużania dla 

gmin była do 60% swoich dochodów. Różnie w sakli kraju się to odbywało. Są gminy tj. 

Ostrowice, która jest w trakcie likwidacji bo nie są w stanie samodzielnie funkcjonować,                    

a stan zadłużenia na 1 mieszkańca wynosi 18.000zł. Premier podjął decyzję o rozwiązaniu 

jednostki. W 2014 roku dla bezpieczeństwa finansowego gmin zmieniono przepisy i gminy 

mogą zaciągać kredyty  tylko na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i na inwestycje. 

Wskaźnik ten musi być zachowany po to żeby gmina mogła realizować zadania czy wziąć 

kredyt. Pani wójt przedstawiła stan zadłużenia w poszczególnych latach tj. 

- 2010- 9.796.853zł. 

- 2011- 10.106.395zł.  

- 2012- 10.224.418zł. – w tym roku była rewitalizacja Wodzisławia, budowa GOSiR, drogi                   

w ramach środków europejskich, wodociągi i kanalizacja, 

2013- 9.718.961zł.  

- 2014- planowano zaciągnąć 1.791.381zł., a zaciągnięto kredyt w wysokości 9.275.776zł. 

Spłata kredytów poprzednich wynosiła 1.791.000zł. czyli zaciągnięto kredyt mniejszy niż 

spłata samej raty. 

- 2015- kończono budowę kanalizacji Laskowa- Łany planowano zaciągnąć kredyt                              

w wysokości 2.237.000zł., a zaciągnięto kredyt w wysokości 2.137.000zł. Spłata kredytu 

wynosiła 1.989.929zł. Zadłużenie wynosiło 9.422.847zł.  

- 2016- plan kredytu 2.363.000zł. , a zaciągnięto 1.000.000zł. Spłata wyniosła 1.833.754zł.  

stan zadłużenia wynosił  8.689.093zł. W roku tym były inwestycje, wykonano wiele dróg ale 

nie było realizacji większych zadań w ramach funduszy europejskich.  

- 2017- plan kredytów wynosił 2.155.700zł. a zaciągnięto 700.000zł. Spłata kredytu wynosił 

1.749.212zł. Stan zadłużenia wynosił  7.539.881zł.  

Pani wójt zauważyła, że z przedstawionej informacji wynika, że gmina racjonalnie 

wykorzystuje środki na realizację zadań dla mieszkańców. Następnie pani wójt odniosła się 

do tematu inwestycji jakie zostały wykonane od 2015 roku tj.: 

2015r. 

- rozbudowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie Gminy Wodzisław – koszt 

2.268.337zł. w tym dofinansowanie 913.443zł.  

- budowa sieci kanalizacyjnej i wodociągowej w miejscowości Lubcza( podłączenie do 

budynku GOZ) – koszt 40.177zł. 

- rozbudowa sieci wodociągowej Pokrzywnica- kolonia Laskowa – koszt 142.195zł.  
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2016r. 

- rozbudowa sieci wodociągowej Wodzisław- Laskowa- Piotrkowice- koszt 145.722zł. 

- budowa wodociągu grupowego Przyrąb- Lubcza- etap II – koszt 188.154zł.  

- budowa wodociągu dla wsi Wodacz- koszt 22.588zł.  

2017r. 

- przebudowa i rozbudowa ujęcia wody w Wodzisławiu- koszt 474.841zł.  

- budowa wodociągu grupowego Przyrąb Lubcza – etap I- koszt 274.605zł.  

- budowa przydomowych oczyszczalni ścieków – koszt 8.913zł.  

- przebudowa boiska Zespołu Szkół w Wodzisławiu- koszt 596.297zł.  

- termomodernizacja budynków użyteczności publicznej- koszt 29.980zł.  

- budowa budynku wielofunkcyjnego i remizy OSP Mierzawa- planowano wydatkować 

755.111zł. a wydatkowano 380.000zł.  

W dalszej części pani wójt przedstawiła informację na temat wykonanych dróg – 

informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Pani wójt zauważyła, że drogi tłuczniowe są 

różnej szerokości i grubości. Następnie przedstawiła informację na temat dofinansowania do 

dróg powiatowych ( informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu). Pani wójt stwierdziła, 

że w ramach przekazanych środków wykonano duży zakres zadań na rzecz mieszkańców.  

W dalszej części pani wójt odniosła się do tematu funduszu sołeckiego. 

Poinformował, że w latach 2015-2017 wyremontowano … 

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że pani wójt przyszła do naszej gminy 4 lata temu 

i za 4 miesiące odchodzi i stwierdził, że tematem jest wykonanie budżetu za 2017 rok, a pani 

wójt przedstawia podsumowanie całej kadencji. Radny wnioskował do przewodniczącej rady 

o zwrócenie uwagi pani wójt. 

Pani wójt stwierdziła, że ma prawo do wystąpienia i zakomunikowała, że za chwilę 

skończy. Następnie wracając do omawianego tematu funduszu sołeckiego poinformowała, 

że wyremontowano świetlice w miejscowościach: Judasze, Lubcza, Mieronice, Niegosławice, 

Olbrachcice, Pękosław, Piskorzowice, Pokrzywnica, Przyłęk, Nawarzyce, Wodzisław, Wola 

Lubecka. W tych miejscowościach fundusz sołecki przeznaczony był w większości na 

materiały. Remonty wykonali pracownicy referatu i pracownicy interwencyjni. Jest jeszcze 

wiele do zrobienia  ale na dzień dzisiejszy zrobiono bardzo dużo. Pani wójt kończąc 

wystąpienie podkreśliła, że czuła się w obowiązku aby w dużym skrócie przedstawić 

informację. Są jeszcze informacje, których nie jest dziś w stanie przekazać i wymienić 

zrealizowane  zadania. Zauważyła, że są zadania, na które reaguje się na bieżąco. Są 

jednak sprawy, które wymagają czasu, rozwiązań prawnych. Pani wójt przeprosiła za takie 

sytuacje ale prosiła o cierpliwość. Podkreśliła, że są zadania wymierne ale należy mieć 

również na uwadze pracę w urzędzie, która jest niewymierna. Podziękowała wszystkim 

pracownikom bez których nie zrobiło by się tego wszystkiego dla dobra mieszkańców. Przez 
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okres 3 lat jest wiele zmian prawnych i pracownicy muszą nadążać nad wszystkimi 

nowościami aby nie skrzywdzić urzędu ale i mieszkańców. Należy docenić również pracę 

księgowości, której tak naprawdę nie widać. Mają z nią kontakt sołtysi przy rozliczaniu 

podatków. Pracownicy księgowości przygotowali na dziś informacje które przedstawiła, 

sporządzają sprawozdania budżetowe i inne. Nie widać tej pracy i dlatego podziękowała za 

to pani skarbnik jak i pracownikom na samodzielnych stanowiskach. Podziękowała za 

cierpliwe wysłuchanie wystąpienia. Pani wójt zapewniła że będzie intensywnie                                 

i z zaangażowaniem pracować do końca kadencji tak jak na początku jej pracy w tutejszej 

gminie.  

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uchwałę Nr 2838/2018  I Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 19 kwietnia 2018r. w sprawie opinii o 

sprawozdaniach   z wykonania budżetu gminy za 2017 rok ( uchwała stanowi załącznik nr11 

do protokołu). 

b) opinia Komisji Rewizyjnej, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Robert Dziób przedstawił uchwałę  Nr 1/2018 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław z dnia 13 czerwca 2018 roku w sprawie opinii o 

wykonaniu budżetu Gminy Wodzisław za 2017 rok i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

( uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła uchwałę Nr 28866/2018 I składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 14 czerwca 2018 roku                   

w sprawie opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium ( uchwała stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu). 

c) dyskusja, 

 Radny Artur Oleksiak przedstawił opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

na temat wykonania wydatków budżetowych za 2017 rok, ze szczególnym uwzględnieniem 

zadań inwestycyjnych ( opinia komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu),  

Radna  Małgorzata Hola przedstawiła opinię komisji Oświaty Kultury i Sportu dot. 

wykonania budżetu za 2017 rok w zakresie tematycznym komisji ( opinia komisji stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu). 

Radny Wojciech Gądek przedstawił opinię Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Administracji i Bezpieczeństwa Publicznego dot. wykonania budżetu gminy za 2017 rok                    

w zakresie tematycznym komisji ( opinia stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  
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Pytań ani uwag nie było..    

 d) podjęcie uchwał w sprawie : 

- projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2017 rok,  przedstawiła Skarbnik 

Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów -  12 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLI/279/2018                   

w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                         

z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2017 rok. 

- projekt uchwały w sprawie  absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu 

za 2017 rok, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  

 Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów - 12 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLI/280/2018 w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu za 2018 rok. 

Pani wójt podziękowała za pozytywne przyjęcie sprawozdania i udzielenie absolutorium. 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  

Obrady opuścili radny Janusz Zasada, Artur Oleksiak, Jadwiga Błaszczyk, Robert Dziób. 
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Pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na  

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów oraz komisji Zdrowia Opieki Społecznej Administracji                                

i Bezpieczeństwa Publicznego i otrzymały pozytywne opinie ( opinie stanowią załączniki nr 

19-21  do protokołu).  

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata 2018-2024, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów  - 9 za, 1 przeciw,  

wstrzymujący się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLI/281/2018                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2018-

2024r. 

Na posiedzenie powrócił radny Robert Dziób.  

b) projekt uchwały w sprawie w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 23 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

 Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się  większością głosów - 10 za, 1 przeciw, 

wstrzymujących się  brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLI/282/2018                         

w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 24 do protokołu).  
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Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

 Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów - 10 za, 1 przeciw, 

wstrzymujących się  brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLI/283/2018                         

w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 rok. 

d) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Jędrzejowskiego, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLI/284/2018                         

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Jędrzejowskiego. 

e) projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Wodzisław, 

przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 26 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów - 10 za, 1 przeciw, 

wstrzymujących się  brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLI/285/2018                         

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Wodzisław. 
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f) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Karta Seniora Gminy Wodzisław”, 

przedstawiła pani Justyna Żelichowska kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej                              

w Wodzisławiu ( projekt stanowi załącznik nr 27 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 10 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLI/286/2018                       

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Karta Seniora Gminy 

Wodzisław”. 

 

Pkt. 11. Przyjęcie informacji na temat organizacji roku szkolnego 2018-2019 w świetle 

projektów organizacyjnych szkół. 

Informację na temat organizacji roku szkolnego przedstawiła pani Renata Walczak 

kierownik Centrum Usług Wspólnych w Wodzisławiu ( informacja stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu).  

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że radni kłócą się między sobą o pieniądze, 

przed chwilą na wniosek pani wójt zdjęto mu środki w wysokości 9 000zł. z remontu na 

Laskowej na poczet budowy altanki w Łanach. Radny wyraził zdziwienie i zauważył, że nie 

wie  dlaczego jest wyższość altanki nad świetlicą. Nikt jednak nie szuka środków tak gdzie 

należy o czy mówi od początku kadencji. Radny zwrócił uwagę na Szkołę Podstawowa                            

w Wodzisławiu gdzie jest 8 klas szkoły podstawowej i 2 klasy gimnazjum- łącznie 10 klas,                 

a 26 nauczycieli plus 9 pracowników obsługi. W tym przypadku od początku kadencji nie da 

się znaleźć środków, a najlepiej zabierać jeden drugiemu i kombinować.     

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji.. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

 Za przyjęciem informacji  radni opowiedzieli się większością głosów – 9 za, 1 przeciw, 1 

wstrzymujący się, w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie informacji na temat organizacji roku 

szkolnego 2018-2019 w świetle projektów organizacyjnych szkół. 

Pkt.12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

- brak 

Pkt. 13. Sprawy różne.  

Sołtys wsi Wola Lubecka poruszyła temat funduszu sołeckiego, który został cofnięty 

przez panią wójt dla 11 sołectw, które nie złożyły wniosków na kamień. Teraz okazuje się, że 

niektóre sołectwa otrzymają środki. Pani sołtys pytała, dlaczego nie wszyscy otrzymają 

środki tylko wybrani. Stwierdziła, że tak nie może być.  

Pani wójt zauważyła, że tłumaczyła już niejednokrotnie ta sprawę i wszyscy wiedza 

jak się to stało. Sołectwo Łany napisało o zwrot oraz napisało skargę, która została przyjęta 

przez radnych jako zasadna. Dlatego w jakimś stopniu trzeba zrealizować zadania o które 

wnoszono. Pani wójt prosiła aby zauważyć, że nie wszystkie zadania zgłoszone przez  

sołectwo będą wykonane. Przeznaczono tylko kwotę   4000zł.  na wybudowanie altany po to 

żeby nie zniszczyło się drewno zakupione w ubiegłym roku. Pani wójt przypomniała, że już            

w kwietniu b.r. przedstawiła radnym propozycję dot. zrealizowania pozostałych wniosków 

sołeckich ale przed samą sesją trzeba było przesunąć środki na termomodernizację. Są to 

zadania nadrzędne gdyż szkoły w Mierzawie i w Niegosławicach są w złym stanie                         

i wymagają bezwzględnego remontu. Jest to priorytet ale gdy będą środki to  zaproponuje 

zmiany w wydatkach bieżących po to żeby zrealizować zaplanowane przez sołectwa 

zadania. Wyjaśniła, że jeżeli jest cel wyższego rzędu to wójt nie ma innej rady i musi 

zaproponować zmiany. Mogli byśmy stracić 1.180.000zł. gdyby nie przesunięto środków tj. 

wniosek był by odrzucony przez Urząd Marszałkowski.  

Radny Wiesław Kowalski przypomniał, że zgodnie z umową chciałby zaprosić panią 

wójt i radę na uroczyste otwarcie przydomowej oczyszczalni ścieków. Radny dodał, że na 29 

czerwca oczyszczalnia miała być uruchomiona. 

Pani wójt przypomniała, że radny sam to zaproponował bo uważał, że oczyszczalnia 

będzie wybudowana w tym terminie. Pani wójt zauważyła, że wiele wskazywało na to, że 

czyszczalnia była by zrealizowana ale projekty zostały złożone do starostwa w ramach tzw. 

zgłoszenia. Niektóre z projektów są do uzupełnienia i do wyjaśnienia np. dot. granicy działki. 

Dokumentacja została uzupełniona i z informacji jakie posiada w przyszłym tygodniu ma być 

wydane pozwolenie i wykonawca rozpocznie budowę i zadanie pomimo, że z opóźnieniem 

będzie realizowane.  
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Pani Elżbieta Puto dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu zaprosiła 

wszystkich zainteresowanych na spotkanie autorskie z Martyną Senator było mieszkanką 

Wodzisławia,  autorką 5 poczytnych książek, której 6 książka zostanie wydana w lipcu b.r. 

Spotkanie odbędzie się w dniu 4 lipca w świetlicy w Wodzisławiu o godz. 17. Zaprosiła 

wszystkich zainteresowanych.  

Sołtys wsi Stara Olszówka odniósł  do tematu funduszy sołeckich, które na przyszły 

rok będą zatwierdzane jeszcze przez obecną radę i panią wójt stwierdził, że w pierwszej 

kolejności będzie możliwość przyznać fundusze tym sołectwom, którym teraz odmówiono. 

Przypomniał, że za poprzedniego wójta i części obecnej rady fundusze sołeckie 

przyznawane były cząstkowo tj. nie wszystkim sołectwom o czym radni powinni pamiętać. 

Teraz rada może  zrekompensować się tym sołectwom którym odmówiono na ten rok. Pan 

sołtys stwierdził, że doszukiwanie się rezerw finansowych przez radnych powinno być 

całościowe, a nie tylko wybiórcze. Zauważył, że od lat są problemy ze szkołami, była ich 

transformacja, a obecnie funkcjonują w takiej formie, że nie da się nic zmienić. Trzeba 

jednak doceniać pozytywy działania rady jaki i pani wójt. Pan sołtys stwierdził, że możemy 

zaobserwować „wyprostowany ośrodek zdrowia”, funkcjonowanie urzędu gdzie pracownicy 

różnie pracowali np. w dni targowe i mimo krytyki do której częściowo też się przyłącza to 

również trzeba szukać pozytywów np. gdy spada dług. Zauważył, że część osób                               

w samorządzie spełnia rolę „klakiera” czy „słupa telefonicznego”, to zawsze jakiś trzon 

stanowią osoby, które myślą całościowo i życzył aby w tej gminie było takich osób jak 

najwięcej.  

Pkt.14. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam czterdziestą pierwszą sesję 

Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                        Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /            / Janusz Zasada /                    / Stanisława Nowak  / 

 


